
Årsmelding for
Samnanger historielag 2005

St,'ret
På årsmøtet 24. febnrar vart Helge Hisdal vald til ny leiar etter Anna Holmefiord som

;frå;"g atrval. nade Hetge HiåaL Marita Haugen og Ivar Bård Aadland vart

attvaldefor2år**rtyr"å"af"*"i.VaramedlemTor\troldvartattvaldforl år,og

KadnWaage Knutsenkom inn som ny varalrredlem'

Styret var i 2005 samansett slik:
Helge Hisdal,leiar
Kirsæn Dalane Kleivane, nestleiar
Marita Haugen, kasserar
Ivar Bård Aadlan4 skrivar
Æma Holme§ord

Sqnet har hatt 5 s§rremøte og handsama 2l saker'

Medlemer og arbeidsgruPPer ^ o !

Tatet pa -"dI"*", ,*?6.- arb"idtgruppene laget hadde i20M, har halde fram også i
2005 (kontaktPerson i Parentes):' 

fraftutUygging;a i Sanrnanger (Solveig TveitNygåd)
Skulehistorie {Ada L- Haugen)

Tysse i garrle dagar (AnnaHolmefiord)
Gamle hiøretøY (Helge Hisdal)
Gamle tatæst<,rtet på Samnang,er§orden (Erling Våge)

Gamle fotografi (Tor $/old)
Årbok Gøatsionsnemnd: Magda Haugen, Svein O. Aadland, Nils Gåsdal)

Aktivitetar
Opne møte.2l. apilhadde historielaget eit fellesmøte md Samnangermållag og

Såmnanger kommune om vegnarm i Saurnang,er. Saksåandsamar Magda Haugen

orienterte om remingslinf", for vegpallrn og om arbeidet i den kommrmalt oppnemnde

namnenegnda pen3. oktober var det grønlandskveld i kommrmehuset. Hamld

Røsseland fortalde om jakt og fiske og om kraffr,erket han arbeidde på Tor Wold

fortalde om det halve ar"t l* var lege på Grenland" om &iluftsliv og grønlandsk

historie. Begge illustrrte forteljingane med mange lysbilete. Den 7. desenrber heldt

Jørgen Chrifran Meyer foredrag om kvifor me skal halda p med historie. Enno ein

gfivartmerivne md og vartutfordraav Meyer sine forfriskande slmsmåtrog

I"gåjeranae måte å leggia fram emnet på Det var stgrt lamrnøte 
på alle dei opne

*øta og som vanleg spanderte historielaget kaffi og litt å bita i.
Fellesiøte. Den 77. ryilhadde §tyret fellesmøte med kontaktpersonar i
arbeidsgnrppene. ginskitae grupper er wært aktive, andre er godt i gang med arbeidet

medan åtter anOre slit med åhalda aktiviteæn oppe. lt{øtet var nyttig både for stJrret

og kontaktpersonane, og det var semje om at stike feltesmøe bør det vera årleg - helst

i septembei- og då gierne med alle gnrppemedlemere til stades.

Åriotrn 20A5. Årb"kr vart ferdig i november. Som fen far medlemene årboka gratis-

Samcrbeid med an&e. Utanom fetlesmøet om vegnalnn markerte laget sg med ei

stor utstilling av historiske bileæ ved l00-årsmarkeriaga for unionsoppløysinga og

opning u, kilto.*ti* på Ytre Tysse den 4. juni. Utsti[inga har seinare "vandra" til
kornmrmehuset og fleire kommunale instittrsjonar.


